
Protokoll 140509 

 

Styrelsemöte i POMS- Habiliteringspsykologernas yrkesförening 

 

Närvarande: Anna Tidman, Kristina Lindberg, Carina Lindgren, Magnus Ivarsson, Pia 

Åkerlund, Brita Warne. 

 

 

§ 1 Ordföranden förklarar mötet öppnat. 

 

§ 2 Föredragningslistan godkänns 

 

§3 Föregående protokoll gås igenom 

 

§ 4 Rapporter Inga rapporter 

 

§ 5 Remisser: Det har inkommit en remiss om medicin utprovning, POMS har ej 

svarat. 

 

§ 6  konferenser:  
 PS14: Det var ca 600 studenter och POMS delade bord med 

arbetsorganationspsykologerna. Många var intresserade av dem. De har gratis 

medlemskap i deras yrkesförening för studenter. Vi skall fundera på om detta är 

någonting för POMS. Magnus som representerade POMS var med i någonting 

som hette ”speeddejta en psykolog”. Det var 10 min intervju om hur det är att 

arbeta inom habiliteringen. Magnus frågade de som kom till POMS bord hur 

mycket information de får på psykologprogrammet om lindrig 

utvecklingsstörning och det var ingen. Magnus tyckte att det var bra föreläsare 

men INGEN talade om funktionshinder.  

 Nästa år, 2015 är PS15 i Östersund och vi skall vara med också denna gång men 

också påpeka det totala utelämnandet av föreläsare som talar om 

funktionshinder. 

  

 Fokus på autism: POMS vill dit 

 

POMS konferens: Vi drar upp grunden till schemat för dagarna.  

Föreläsarna: De personer i styrelsen som haft kontakt med föreläsarna skall 

maila till dem och be de skriva några rader om sig själva och en kort 

presentation om vad de ska prata om.  

Vi måste kolla upp vilka tekniska hjälpmedel som behövs och om det är möjligt 

att skicka ut handouts innan. De skall också få en förfrågan om de har någon 

litteratur med sig som de vill visa. Vi ska fråga dem om de vill ha lunch/fika. 

 

Louise hade mailat och berättat att hon hade några förslag på olika teman som 

hon kunde föreläsa om. Vårt förslag var att koppla ihop emotionella, sociala 

svårigheter med kognitiva färdigheter. 

 

Kristin skulle prata om anpassning av psykologtester till vår grupp, dvs barn 

med något typ av funktionshinder. 

 



Magnus hade gjort en preliminär budget och vi anser att Böltes 14000 kr är ok 

 

Kostnad och anmälan:  

Magnus uppdaterar programmet kontinuerligt. Kostnaden för medlemmar blir 

3000 kr och 3500 för icke medlemmar. Studenter och pensionärer 2000 kr 

Till nästa år skall vi ha prisalternativ early bird (billigare vid tidig bokning), 

student och pensionär. 

 

Sista anmälningsdag är den 12 sep och man kommer att kunna anmäla sig via 

hemsidan, det behövs en länk från psykologförbundet till anmälan. Annas 

sambo fixar detta. Det skall också annonseras 2 gånger i psykologförbundets 

hemsida samt på hemsidan för psykologförbundet, Pia fixar detta. 

Magnus fixar reklam för konferensen på POMS hemsida samt på Facebook. 

 

Själva hanteringen av anmälningar kommer att ske på följande sätt: Vi väntar till 

sista anmälningsdagen och fördelar sedan anmälningarna mellan oss och hjälps 

åt.  

 

Middag och underhållning: 

Det finns tre olika alternativ till plats middagen. 1. LasseMaja. 2. Hotellet i 

smågrupper. 3. Konferenslokalen uppe/nere. Efter lite diskussion kommer vi 

fram till att stora konferenssalen blir bäst. 

Kristina kollar vilken mat vi får. 

Brita försöker få tag  i någon som kan underhålla oss 

 

Övrigt:  Utvärderingar och förslag till nästa konferens läggs ut på stolar innan 

sista föreläsaren. Pia kontaktar Natur och kultur i syfte att höra efter om de har 

litteratur som vi kan få  till ett bokbord. 

Någon representant från dessa yrkesföreningar skall erbjudas gratis deltagande, 

MVC, skolan och neuro. Anna fixar detta. 

 

Lokaler: Barkarby vill ha besked ganska snart, Pia pratar med Stefan och de tar 

kontakt med Barkarby. 

Kristina hör med Stefan hur det såg ut med rumsindelningen i Barkarby, detta i 

syfte att veta vilka lokaler som är bäst för vilka föreläsare och dag. 

 

Dessa punkter lämnar vi till nästa gång: 

- Dokumentation. 

- Presenter till föreläsarna. 

- Registrering vid ankomst. 

- Mappar. 

- Namnskyltar (klisterlappar) 

- Test till utvärderingsformuläret. 

- Avtackning av Stefan. 

 

 

 

 

. 

 



 

 

 

 

  

 

§ 7 Politiker debatt  
FUB debatt med politiker: Diskussion om hur vi skall förmedla debatten. Ev ska 

 skicka ut ett nyhetsbrev om detta där vi skriver kort om debatten samt ha en län

 länk till föräldrakraft. POMS fick en förfrågan av föräldrakraft om de skulle  

kunna få ta del av det som skrevs om olika partier i POMS bladet. 

 

 

§ 8 POMS bladet och styrelsens sida: Nästa POMS blad skall komma ut innan 

konferensen och Brita gör där en presentation av alla föreläsare. Åsa skriver på 

styrelsens sida. 

 

§ 9 Uppdatering av hemsidan: Magnus håller koll på den och ingen hade något 

som behövdes in (förutom allt kring konferensen). 

 

§ 10 Uppdrag åt POMS: Finns inga. 

 

§ 11 Förbundskontakter/YFN: Vi har fått mail från Andres Walgren 

och Kerstin Twedemark, men inget rörde oss.  Vi har en känsla av att nu är 

förbundsstyrelsen närmare oss. Brita  

 

§ 14  Bordlagda frågor 

 Finns inga 

 

§ 15 Övrig frågor : Frågan med loggan bordläggs, Stefan får ha utslagsröst och 

meddelar valen på nästa styrelsemöte. 

 Examensarbete kring mobbning. Enkät kommer att skickas ut via förbundets 

medlemsbrev.  

 

 Aktivitetsbidrag: Vi har sökt tidigare men inte fått, nu funderar vi om vi kan får 

för politiker kvällen, Anna undersöker detta. 

Medlemsregistret: Det fanns vid mötet inga nya medlemmar. Vi vill ha 

medlemspengarna i april och september, Kristina undersöker detta. 

En fråga om upp angående  

Digitilaseringen:  Det är digitaliserat, nu skall det in på hemsidan. Magnus 

mailar hemside Magnus . Vi vill ha tillbaka hårddisken 

 

§ 16  Kommande mötestider: 

Nästa styrelsemöte blir 140509  

 

§ 17 Mötet avslutas 

 

 

 

 För styrelsen   Justerare 



 

 

 

 Carina Lindgren  Anna Tidman 

 Sekreterare   Ordförande 

     

 


